
Kraków, dnia   20.01.2023 r. 

 

PROTOKÓŁ Nr 50/2023 

Komisji Infrastruktury 

z dnia 10 stycznia 2023 od godz. 18:30 do godz. 20:30 

Miejsce: siedziba Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim, ul. Kurczaba 3 

1. Posiedzeniu komisji przewodniczył: 
Adrian Malik – przewodniczący komisji  
Stwierdzenie quorum (wg listy obecności) 
Skład osobowy komisji: 13 osób 
W posiedzeniu komisji udział brało  10  członków. 

2. Przyjęcie porządku obrad - głosowanie: za: 10  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0 
 

3. Rozpatrzenie korespondencji skierowanej do Komisji 
Ad1) Pismo z dnia 22.08.2022 w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XII 

Projekt Uchwały. Przyjęty jednogłośnie 10 głosów za 

Ad2)  Wniosek z dnia 15.12.2022 w sprawie montażu podwójnych wiat 
przystankowych MPK 

Przesłać pismo do ZTP wnioskodawcy celem udzielenia odpowiedzi i powiadomienia 
Rady  

Ad3) Pismo z  17.10.2022 od MIR w sprawie montażu progów zwalniających na ul. 
Bogucickiej w Krakowie  

Pismo do MIR  

Rada Dzielnicy w odpowiedzi na Państwa pismo zwraca się o udzielnie informacji ,czy 
były prowadzone konsultacje społeczne przez ZDMK oraz na czyj wniosek ma być 
montowany próg w wskazanej lokalizacji.  

Ad4) Pismo z dnia 1.12.2022 od ZDMK w sprawie przebudowy  infrastruktury 
drogowej na ulicy Półłanki oraz ul. Facimiech w Krakowie, 

Projekt uchwały  przyjęty jednogłośnie 10 głosów za 

ad5) Pismo z dnia 2.12.2022 od ZDMK w sprawie przejść dla pieszych w rejonie ul. 
Lipowskiego oraz ul. Łaczka  

Odpisać pismo do mieszkańców ( oni przyszli na komisje lub sesje około 6 miesięcy 
temu ) ze ZDMK wyceniło wprowadzenie zmian na skrzyżowaniu ulicy Łaczka oraz 
Lipowskiego poprzez  budowę dodatkowe oświetlenia, budowę i poszerzenie 
chodników na kwotę łączną ok 1 200 000 zł. Rada Dzielnicy XII nie dysponuje takimi 
środkami.  



ad6) Wniosek z dna 24.11.2022 w sprawie awarii  oświetlenia na ulicy Teligi 

w Krakowie  Pismo do ZDMK 

Rada Dzielnicy XII przesyła wniosek mieszkańca w sprawie awarii oświetlenia na ulicy 
Teligi w Krakowie. W odpowiedzi należy powiadomić również tut. Radę.  Może 
wymiana opraw oświetleniowych   na nowe może usprawnić ich działanie.  

Ad 7) Wniosek z dnia 12.12.2022 od mieszkańca w sprawie zmian w organizacji ruchu 
na ulicy Wallenroda w Krakowie  

Radny Konrad Sprinca przygotuje odpowiedź. 

Ad8) Wniosek z dnia 8.12.2022 w sprawie ul. Karpackiej w Krakowie 

Napisać pismo do ZDMK o zwołanie spotkanie w terenie ZDMK i WMIR i 
wnioskodawca  

Ad9 ) Wniosek z dnia 14.12.2022 w sprawie ograniczenia ruchu autobusów na ul. 
Popiełuszki w Krakowie  

Rada Dzielnicy XII przekazuje wniosek Pana do ZDMK i zwraca się o zorganizowanie 
spotkanie w terenie przy udziale Policji, ZTP i ZDMK w podanej lokalizacji celem 
omówienia problemu poruszonego w piśmie.  

Ad 10) Pismo od MIR z dnia 13.12.2022 w sprawie spotkania na ulicy Facimiech                               
w Krakowie  a/a 

ad 11) Pismo od ZDMK z dnia 15.12.2022 w sprawie korekty parkingu gminnego przy 
ulica Kurczaba w Krakowie. 

Przesłać kopie odpowiedzi tego pisma do wnioskodawcy.  

Ad12) Pismo od ZDMK z dnia 15.12.2022 w sprawie wprowadzenia drogi 
jednokierunkowej na os. Rżąka a/a 

ad 13) Pismo od Autorska Pracownia Projektowa z dnia 22.12.2022 w sprawie 
wydania opinii od wyznaczenia przejścia dla pieszych na ulicy Jerzmanowskiego  

Rada Dzielnicy XII zwraca się o przedstawienie kompleksowego projektu organizacji 
ruchu obejmującego również wyznaczone miejsca parkingowe na ulicy. Projekt ma 
zostać złożony w wersji papierowej na formacie A-3 celem możliwości jego dokładnej 
analizy.  

Ad14) Pismo od MIR z dnia 20.12.2022 w sprawie podjętej uchwały XLIX/596/2022 
z dnia 15 listopada 2022 r. a/a 

ad15) Pismo od Wydziału Skarbu z dnia 20.12.2022 w sprawie budowy parkingu przy 
ul. Facimiech w Krakowie . Zostało wystosowane pismo   do Wydziału. Pan Andrzej 
Ulman skserował sobie pismo i będzie działał tym temacie.  

ad16 ) Pismo od MIR z dnia 27.12.2022 w sprawie likwidacji ruchu jednokierunkowego 
na ulicy Ślusarczyka w Krakowie  



Pismo do MIR 

Rada Dzielnicy uważa powyższy  wniosek za bezzasadny z uwagi na wieloletnie starania 
mieszkańców ulicy Ślusarczyka o wprowadzenia ruchu jednokierunkowego. 

Ad17) Pismo od Gazeta Krakowska z dnia 21.09.2022 w sprawie budowy brakującego 
chodnika na ulicy Jędrzejczyka w Krakowie  

Dzielnicy Reprezentuje Pan Przewodniczący i on udzieli odpowiedzi  

Ad 18 ) Wniosek Mieszkańca os. Rżąka w sprawie zmiany linii autobusowej numer 125 
aby kończył na os. Rżąka  

Projekt uchwały przyjęty jednogłośnie 10 głosów za 

Ad 20 ) Wniosek Mieszkańca os. Rżąka 

Rada Dzielnicy wnioskuje o zwołanie spotkania w terenie w celu przeprowadzenia 
zasadności ustawiania oznakowania na os Rżąka. Spotkanie powinno się odbyć przy 
udziale ZDMK,WMIR oraz ZTP.  

4. Sprawy bieżące. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie zakończył o godzinie 20:30 przewodniczący komisji Pan Adrian Malik. 

Protokołował: Adrian Malik  

 

 

            Przewodnicząca Komisji: 

                      Adrian Malik  

 

 

 

 


